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Zápis 

z 2. veřejného zasedání Zastupitelstva města Ivančice 

konaného dne 18. února 2016 

 

P ř í t o m n i :         Adam Vojtěch MUDr,  Blatný Jan Ing., Buček Milan,  Halouzka Radek,  

                                  Horáková Růžena,  Chytka Tomáš Mgr.,  Feith Erik Ing.MBA,   

                                  Sládek Roman Ing., Sojka Jaroslav, Šlapanský Luboš MVDr.,  

                                  Štork Rostislav 

 

 

O m l u v e n i :        Fajks Pavel, Kuczman Mikuláš MUDr., Skála Radoslav,  

                                  Musil Radek Mgr.   

 

Zasedání zastupitelstva města bylo řádně svoláno a vyhlášeno.                                  

Protože byla přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelstva, bylo usnášeníschopné. 

Zasedání zahájil starosta města Milan Buček v 17.03 hodin, přivítal veřejnost a přednesl návrh 

programu. Než otevřel diskusi k programu, navrhl zařadit do programu dva nové body, a to 

jako bod č. 14 - Poskytnutí veřejné finanční podpory a Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí 

dotace – Římskokatolická farnost Ivančice a Římskokatolická farnost Řeznovice a jako bod č. 

15 - Spolupodíl a poskytnutí státní finanční podpory na regeneraci památkové zóny 

  

Návrh rozšířeného programu: 

1. Kontrola úkolů 

2. Zpráva o činnosti rady 

3. Zpráva finančního výboru 

4. Zpráva kontrolního výboru – vypouští se 

5. Záměr vstupu města Ivančice do zájmového sdružení právnických osob 

ENERGETICKÉ TŘEBÍČSKO 

6. Darovací smlouva mezi městem Ivančice a obcí Biskoupky 

7. Smlouva o bezúplatném převodu vlastnického práva k pozemku p. č. 394/125 v k. ú. 

Alexovice na město Ivančice 

8. Záměr nabytí pozemku p. č. 394/8 v k. ú. Alexovice do vlastnictví města 

9. Akční plán města Ivančice na roky 2016 – 2017 

10.  Poskytnutí veřejné finanční podpory a Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí dotace 

ČR-Hasičskému záchrannému sboru Jihomoravského kraje 

11. Darovací smlouva – poskytnutí finančního příspěvku na výstavbu a provozování 

veřejného mobilního kluziště 

12. Rozpočtové opatření 

13. Záměr výstavby v lokalitě Budkovice – urbanistická studie BUDKOVICE – 

DUHOVÁ POLE“ 

14. Poskytnutí veřejné finanční podpory a Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí dotace – 

Římskokatolická farnost Ivančice a Římskokatolická farnost Řeznovice 

15. Spolupodíl a poskytnutí státní finanční podpory na regeneraci památkové zóny 

16. Různé, informace 

 

Sčítáním hlasů byl pověřen Mgr. Radek Hlaváč.    

Zápis provede Ing. Ivana Krejčová. 
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Ověřovatelé: Zápis podepisuje starosta, místostarosta a dva ověřovatelé ze zastupitelstva. 

Jako ověřovatele navrhl starosta Ing. Jana Blatného a pana Rostislava Štorka. Protože oba 

zastupitelé s návrhem souhlasili, nechal starosta o návrhu hlasovat.  

Hlasování : Pro   9, proti   0 , zdržel se 2          

Usnesení č. 1) Zastupitelstvo města Ivančice určuje ověřovateli zápisu Ing. Jana Blatného a 

pana Rostislava Štorka. 

 

Zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ověřen. Všichni členové zastupitelstva města 

obdrželi jeho kopii, zápis byl uložen k nahlédnutí na sekretariátu tajemnice městského úřadu, 

vyvěšen na informační desce a zveřejněn na webových stránkách města. Proti zápisu nebyly 

vzneseny námitky. V případě, že jednání zastupitelstva bude trvat déle jak dvě hodiny, bude 

zařazena desetiminutová přestávka. 

 

Starosta otevřel k návrhu programu diskusi; připomínky ani návrhy nebyly vzneseny.  

Hlasování : Pro 11, proti   0, zdržel se 0          

Usnesení č. 2) Zastupitelstvo města schvaluje program zasedání zastupitelstva. 

 

1. 

Kontrola úkolů 
 

Žádné speciální úkoly nebyly, déle trvající úkoly zůstávají v platnosti.  

 

2. 

Zpráva o činnosti rady 
 

Starosta informoval zastupitele, že rada se sešla od posledního zasedání zastupitelstva celkem 

3krát a projednala 43 bodů programu. Zápisy jsou k dispozici k nahlédnutí na sekretariátu 

tajemnice Městského úřadu Ivančice (dále MěÚ); výpisy jsou zveřejněny na webových 

stránkách města. V uplynulém období nebyl starostou pozastaven výkon usnesení rady pro 

nesprávnost. Rada se zabývala běžnou agendou. 

 

3. 

Zpráva finančního výboru 
 

Předsedkyně finančního výboru (dále FV) paní Růžena Horáková uvedla, že FV se od 

minulého zasedání zastupitelstva sešel 8. 2. 2016. Ing. Ladislav Peška seznámil členy 

finančního výboru s konečným stavem rozpočtu roku 2015. Dále členové finančního výboru 

obdrželi návrh akčního plánu na rok 2016-2017 a byli seznámeni s návrhem rozpočtového 

opatření č. 3, který vzali na vědomí. Následující jednání finančního výboru se uskuteční dne 

14. 3. 2016. 

V rámci diskuse se Ing. Blatný zeptal, proč nebyla zastupitelům předložena nějaká zpráva o 

hospodaření města, když byl rok ukončen. Ing. Peška odpověděl, že oficiálně ještě nebyl rok 

uzavřen, neboť v současné době probíhají v rámci předávání závěrek opravy, rok bude moci 

být uzavřen až po pokynu vydaném Krajským úřadem Jihomoravského kraje. Poté bude moci 

být zastupitelům předložena zpráva o hospodaření. 
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4. 

Zpráva kontrolního výboru 
 

vypouští se 

 

17.10 odešel Ing. Sládek 

 

5. 

Záměr vstupu města Ivančice do zájmového sdružení právnických osob 

ENERGETICKÉ TŘEBÍČSKO 
 

Zájmové sdružení právnických osob „ENERGETICKÉ TŘEBÍČSKO“ Karlovo náměstí 

104/55, Třebíč, PSČ 674 01, registrace: 8. 1. 2013, pod čj. KUJI 1302/2013, OOSČ 13/2013 

OOSC/Ma, IČO: 01325680 je sdružení, jehož hlavním předmětem činnosti je zastupování a 

hájení zájmů členů ve vztahu k udržení a dalšímu rozvoji energetického odvětví v regionu a 

podpora výstavby V. bloku Jaderné elektrárny Dukovany (dále „JEDU“). 

Členský poplatek je jednotný, činí t. č. 5 000,- Kč ročně od každého členského subjektu  bez 

ohledu na počet obyvatel. 

Zájmem města Ivančice v případě členství v tomto sdružení by bylo např. prosazovat 

v souvislosti s předpokládanou výstavbou V. bloku jaderné elektrárny zlepšení dopravní 

infrastruktury (nahrazení křižovatek na krajských komunikacích v Ivančicích kruhovými 

objezdy apod.). 

 

17.12 přišel Ing. Sládek 

 

Ing. Blatný se zeptal, zda není možné zajistit rozšíření ochranného pásma JEDU. MUDr. 

Adam odpověděl, že je to naprosto vyloučená věc. I. ochranné pásmo je do vzdálenosti 5 km 

od jaderné elektrárny, kam spadají obce Dukovany, Slavětice. Následuje pásmo 

dvacetikilometrové, do kterého spadá město Ivančice. Pozměňovací návrh, který byl 

v Parlamentu předložen, neprojde.  Ing. Blatný reagoval, jestli by nebylo možné kolem toho 

diskutovat v souvislosti s dostavbou V. bloku JEDU. MUDr. Adam odpověděl, že tato 

diskuse neprošla ani ve výboru Parlamentu, kde má většinu hlasů strana „ANO“.                     

Starosta Milan Buček řekl, že bude zástupcem města v tomto sdružení a vždycky podá 

zastupitelům zprávy, co se na jednotlivých jednáních projednávalo. MUD. Adam ještě 

doplnil, že o dostavbě V. bloku není ani zdaleka rozhodnuto. Jedná se o věc, která je na 

rozhodnutí vlády, případně Evropské unie. Kdyby k výstavbě nakonec došlo, určitě by bylo 

možné kolem budování nové infrastruktury jednat.  

Nato starosta ukončil diskusi a nechal hlasovat o projednávaném bodu. 

 

Hlasování : Pro 11, proti  0, zdržel se 0          

Usnesení č. 3) Zastupitelstvo města Ivančice schvaluje záměr vstupu města Ivančice do 

zájmového sdružení právnických osob ENERGETICKÉ TŘEBÍČSKO, IČ: 01325680 a 
ukládá starostovi p. Milanu Bučkovi podat neprodleně přihlášku do tohoto sdružení. 
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6. 

Darovací smlouva mezi městem Ivančice a obcí Biskoupky 
 

Starosta obce Biskoupky Mgr. Josef Benda požádal v květnu 2015  město Ivančice o 

příspěvek na rekonstrukci mostu přes řeku Jihlavu, k. ú. Hrubšice, obec Ivančice, který 

spojuje místní účelovou komunikaci – silnici III. třídy, protože obec Biskoupky nedisponuje 

tolika prostředky. 

Následně v červnu 2015 představil vlastní podobu mostu, kdy samotná nosná konstrukce je 

ocelová. Obec Biskoupky zajistila financování této opravy od dalších právnických osob. 

V současné době v této věci probíhá řízení u silničního správního úřadu. 

Zastupitelstvo města Ivančice na zasedání dne 10. 6. 2015 bod bodem č. 11 schválilo 

usnesením č. 12 poskytnutí příspěvku ve výši 250 000,- Kč formou daru obci Biskoupky, se 

sídlem Biskoupky 40, IČO: 00637513, na opravu mostu přes řeku Jihlavu – k. ú. Hrubšice, 

obec Ivančice. Uvedené usnesení nebylo v roce 2015 realizováno.  

Obec Biskoupky doplnila v roce 2016 informace o financování opravy mostu a zajištění 

dalších úkonů nezbytných pro realizaci této věci, proto se navrhuje poskytnout obci 

Biskoupky příspěvek z rozpočtu na rok 2016 na základě darovací smlouvy. 

 

Hlasování : Pro   11, proti  0, zdržel se  0         

Usnesení č. 4) Zastupitelstvo města Ivančice schvaluje poskytnutí finančního příspěvku Obci 

Biskoupky, se sídlem Biskoupky 40, IČO: 00637513 na opravu mostu přes řeku Jihlavu 

v katastrálním území Hrubšice, obec Ivančice, formou finančního daru ve výši 250 000,- Kč a 

schvaluje příslušnou darovací smlouvu; hrazeno bude z rezervy zastupitelstva z rozpočtu na 

rok 2016. 

 

7. 

Smlouva o bezúplatném převodu vlastnického práva k pozemku 

    p. č. 394/125 v k. ú. Alexovice na město Ivančice 
 

Na pozemku se nachází fotbalové hřiště, které je využívané (naproti bývalé firmě STAST u 

mostu přes Jihlavu, směr Letkovice), i když pozemek není ve vlastnictví města. V rámci 

podpory sportu a tělovýchovné činnosti je v zájmu města, aby pozemek byl nadále jako 

sportoviště využíván. Omezující podmínka ve smlouvě o bezúplatném převodu do vlastnictví 

města spočívá v tom, že město nesmí nabytý pozemek po dobu 10 let komerčně využívat ani 

ho pronajímat a brát nájemné. Je možné ho dát do užívání sportovnímu spolku bezúplatně 

formou výpůjčky. 

Starosta vysvětlil, že do 29. 2. 2016 může stát tato hřiště převádět na obce bezúplatně. Po 1. 3. 

budou převáděna za úplatu, která činí cca 200,- Kč /m
2
. Parcela, o kterou má město zájem, má 

skoro 10 tisíc m
2
 . Jestliže zastupitelstvo tento bod schválí, dá se říci, že město ušetří cca            

2 mil. Kč. Nato otevřel diskusi, do které se přihlásil Ing. Blatný s dotazem, že se 10 let hřiště 

nebude moci využívat komerčně, ale pozemek zasahuje pod budovu, kde se provádí nějaká 

přestavba. Starosta odpověděl, že ještě než došlo k návrhu smlouvy, bylo provedeno nové 
geometrické zaměření a byl oddělen pozemek kolem bývalých kabin. Pro město nehrozí 

ohledně pozemku, který nabude, žádné nebezpečí, že by došlo v budoucnu ke komerčnímu 

využití.  

 

Hlasování : Pro  11, proti   0, zdržel se  0           

Usnesení č. 5) Zastupitelstvo města Ivančice schvaluje Smlouvu o bezúplatném převodu 

vlastnického práva k nemovité věci s omezujícími podmínka č. BP – 16/022 – pozemek p. č. 
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394/1265, ostatní plocha, o výměře 9 813 m
2
, v k. ú. Alexovice, kterou se pozemek převádí 

bezúplatně z vlastnictví České republiky do vlastnictví města Ivančice. 

 

8. 

Záměr nabytí pozemku p. č. 394/8 v k. ú. Alexovice do vlastnictví města 
 

v návaznosti na bezúplatné nabytí pozemku p. č. 394/125, k.ú. Alexovice, na němž se nachází 

fotbalové hřiště, se jeví pro město jako účelné získat od České republiky také pozemek podél 

hřiště (slouží jako vodoteč). Lze předpokládat, že i tento pozemek získá město rovněž 

bezúplatně. 

  

Jak starosta řekl, jedná se o struhu, která vede kolem pozemku a zajišťuje přístup k tenisovým 

kurtům, o jejichž převedení si zažádal spolek TJ Slovan Ivančice. V případě, že si město o 

nabytí pozemku nepožádá, bude přednostně nabídnut majitelce sousedního pozemku.  

 

Hlasování : Pro  11, proti  0, zdržel se 0          

Usnesení č. 6) Zastupitelstvo města Ivančice schvaluje záměr nabytí pozemku p. č. 394/8 – 

vodní plocha (koryto vodního toku). o výměře 495 m
2
, k.ú. Alexovice, od České republiky do 

vlastnictví města Ivančice a ukládá starostovi p. Milanu Bučkovi jednat v této věci s Úřadem 

pro zastupování státu ve věcech majetkových. 

 

9. 

Akční plán města Ivančice na roky 2016 - 2017 
 

Starosta otevřel další bod programu a předal slovo místostarostovi panu Jaroslavu Sojkovi. 

Ten řekl, že akční plán města Ivančice na roky 2016 – 2017 je sestaven na základě „Programu 

rozvoje města“. Jednotlivé aktivity vycházejí z opatření, která jsou součástí strategického 

dokumentu. Každá z aktivit reaguje na opatření Programu rozvoje města a je rozepsána do 

jednotlivých kroků, které určují její prioritu, termíny, odpovědnost a zdroje financování. 

Sestavení akčního plánu přispívá ke zjednodušení sestavení rozpočtu a rozpočtových výhledů, 

je zde definován objem akcí, které mají být v daném období realizovány. Navrhované aktivity 

mají v položce náklady vždy uváděny náklady bez možné dotace, jejich skutečná hodnota 

bude známa až po získání Rozhodnutí o poskytnutí dotace příslušným poskytovatelem. 

Projektový manažer města prověří možnosti financování jednotlivých aktivit k dotačním 

programům a otevřeným výzvám. Místostarosta Sojka požádal zastupitele, aby své 

připomínky a návrhy vpisovali přímo do jednotlivých aktivit. K tomu bude všem zastupitelům 

rozeslán akční plán v elektronické podobě. Jak dále řekl, z akčního plánu město vycházelo již 

při sestavování rozpočtu na rok 2016 a téměř polovina akcí je v rozpočtu zařazena. V případě, 

že se v létě bude provádět aktualizace „Plánu rozvoje města“, bude se zároveň aktualizovat i 

předložený „Akční plán města“.  

V následné diskusi. MUDr. Adam řekl, že mu v akční plánu chybí oprava komunikací na 

„Novém sídlišti“. Místostarosta Sojka odpověděl, že tato akce může být do „Akčního plánu“ 

doplněna. Dále řekl, že na opravy místních komunikací jsou vypsány dotační tituly. 

Podmínkou však je, aby město mělo „Územní plán“. Starosta doplnil, že v současné době 

probíhá na sídlišti rozšiřování parkovacích ploch a klidových zón.  

 

Hlasování : Pro   11, proti   0 , zdržel se 0          

Usnesení č. 7) Zastupitelstvo města Ivančice bere na vědomí Akční plán města Ivančice na 

roky 2016 – 2017. 
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10. 

Poskytnutí veřejné finanční podpory a 

Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí dotace 
 

Starosta k dalšímu bodu programu řekl, že se jedná o dlouhodobou spolupráci mezi městem 

Ivančice a Hasičským záchranným sborem Jihomoravského kraje (dále „HZS JmK“). Požární 

stanice byla v loňském roce kompletně zateplená; další etapou, která potřebuje větší investici, 

je rekonstrukce kotelny a otopného systému. 

HZS JmK proto požádal město Ivančice o poskytnutí finanční pomoci na rekonstrukci 

otopného systému v částce 300 000,- Kč. Rada města Ivančice, které byl materiál předložen, o 

výši, kterou by doporučila zastupitelstvu, nerozhodla.  Proto v materiálech nebyla uvedena 

žádná částka a je na zastupitelstvu, zda a jakou výši podpory schválí.   

Poté předal starosta slovo zástupcům HZS JmK, kterými byli plk. Ing. Mojmír Richtr, ředitel 

územního odboru Brno-venkov a npor. Ing. Martin Škoda, velitel pobočky Ivančice. V úvodu 

ředitel územního odboru Brn-venkov vysvětlil důvody podání žádosti o veřejnou finanční 

podporu. Řekl, že v roce 2015 bylo provedeno kompletní zateplení budovy včetně výměny 

oken. Tyto páce vyplynuly z energetického auditu, další částí energetického auditu je 

rekonstrukce celého otopného systému včetně kotelny, která je zastaralá. Jak dále uvedl, HZS 

je organizace zřizovaná státem a stát by se měl o hasičský záchranný sbor postarat.  Během 

svého vystoupení Ing. Richtr dále řekl, že město Ivančice má velkou výhodu v tom, že 

hasičský záchranný sbor má ve městě svoji požární stanici a při případném požáru tak  může 

být jednotka na místě do několika minut. Závěrem svého vystoupení Ing. Richtr shrnul akce a 

výši příspěvků, kterými se stát podílel a podílí na provozu, opravách a rekonstrukcích požární 

stanice Ivančice. Poté starosta otevřel diskusi.                                                                           

Ing. Blatný řekl, že jestliže zřizovatelem je Ministerstvo vnitra, potom by se ministerstvo o 

svoji organizaci mělo postarat. Nevidí důvod, proč by město mělo přispívat na tak rozsáhlou 

rekonstrukci, jakou je výměna otopného systému včetně kotlů. Město přispívalo HZS JmK 

v minulých letech cca 100 tis. Kč ročně, takže je možné říct, že za posledních 10 let dalo 

město přibližně 1 mil. Kč; po městech se chce stále více a více peněz. Závěrem Ing. Blatný 

řekl, že poskytnutí prostředků v takové výši se mu nelíbí; nejedná se o peníze státní, ale o 

peníze daňových poplatníků. Nechť stát hospodaří tak, aby měl na všechno. 

Ohledně hlasování Ing. Blatný řekl, že buď bude hlasovat proti nebo se zdrží hlasování nebo 

navrhne částku, jakou dostával HZS v minulosti. MUDr. Adam navázal, že je třeba oddělit od 

sebe několik věcí. Především stát nemá prostředky na to, aby udržel všude, kde to je potřeba, 

profesionální hasičské záchranné sbory. V minulosti město bojovalo za to, aby jednotka 

v Ivančicích zůstala. Je třeba si uvědomit, že Ivančice jsou městem s koncentrovaným 

rizikem. Nedaleko je dálnice, jaderná elektrárna, přehrada Dalešice, nemocnice apod. Podle 

MUDr. Adama je to, aby profesionální hasiči v Ivančicích byli, tak důležité, že je jakákoliv 

diskuse zbytečná, proto poskytnutí dotace v požadované výši podpoří.                                     

Ing. Blatný s názorem MUDr. Adama nesouhlasil s tím, že do státního rozpočtu nateče 

několik miliard a mnoho prostředků zmizí v nenávratnu. Na to reagoval  MUDr. Adam, že to  

nevyřeší zastupitelstvo v Ivančicích. Ing. Blatný odpověděl, že to samozřejmě ví, ale částka 

navržená pro HZS  může být stejně dobře využita pro občany Ivančic. Proto navrhl podpořit 
HZS takovou částkou, jaká byla v minulosti.  MUDr. Adam konstatoval, že samozřejmě 

zřizovatel profesionálních hasičů vidí, jaký zájem mají města o jejich působení ve svých 

územích. Starosta navrhl diskusi ukončit; jak závěrem řekl, v budoucnu se již o tak velkých 

částkách neuvažuje. Město bude rádo, když obdrží od kraje prostředky na rekonstrukci části 

Brněnky a dohodne se na opravě hřiště ve školském areálu na Brněnce. Ještě než nechal 

starosta hlasovat, svůj názor do diskuse přidal Ing. Feith. Řekl, že hasičskému sboru se dává 

cca sto tisíc korun každý rok. Tato zvýšená částka je určitě jednorázová a podle jeho názoru, 
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je to vstřícný krok vůči kraji. Krok města by se měl zobrazit v tom, že když město bude na 

kraji lobovat za svoje věci, například za rekonstrukci ulice Na Brněnce, bude krok města vzat 

na vědomí. Samozřejmě problém by nastal v momentě, kdy by hasičský sbor požadoval 

v následujícím roce například 500 tis. Kč, v tom dalším 750 tis, Kč. Takovou cestou by se 

město určitě nedalo.  Další připomínky nebyly, proto nechal starosta hlasovat. 

Hlasování : Pro  10, proti   0, zdržel se 1         

Usnesení č. 8) Zastupitelstvo města Ivančice schvaluje poskytnutí dotace ve výši 300 000,- 

Kč příspěvkové organizaci ČR – Hasičský záchranný sbor Jihomoravského kraje na realizaci 

projektu „Požární stanice Ivančice – rekonstrukce otopného systému“ a veřejnoprávní 

smlouvu č. 57/2016 o poskytnutí dotace. 

 

11. 

Poskytnutí finančního příspěvku na výstavbu a provozování veřejného 

mobilního kluziště a darovací smlouva 
 

Starosta k bodu sdělil, že městu byla nabídnuta soukromou firmou ze Slovenska možnost 

instalace kluziště. Nejedná se o kluziště na ledě, nýbrž se speciální keramickou hmotou. Tento 

nápad se zalíbil školám i spolkům působícím ve městě. Řešil se problém, jakým stylem 

kluziště provozovat, kdo bude nést za provoz zodpovědnost. Nakonec se město dohodlo 

využít prostory městské tržnice na Palackého náměstí ve spolupráci s firmou itself s. r. o. pro 

výstavbu a provozování veřejného mobilního kluziště v období 29. 2. 2016 – 30. 4. 2016. 

Město Ivančice poskytne finanční příspěvek ve výši 200 000,- Kč pro itself s. r. o. formou 

darovací smlouvy, kdy itself s. r. o. zajistí zbývající částku cca ve výši 150 000,- a veškeré 

další úkony a činnosti nezbytné pro realizaci této věci. Školy by měly bruslení zdarma 

případně za symbolické vstupné 5,- Kč, dospělí by platili vstupné 10 – 20 Kč.  Rozměry 

kluziště jsou 10 x 20 m. V rámci provozování kluziště by bylo na místě zajištěno i broušení 

bruslí a stánek s občerstvením.  

 

Hlasování : Pro  9 , proti  0, zdržel se  2        

Usnesení č. 9) Zastupitelstvo města Ivančice schvaluje poskytnutí finančního příspěvku firmě 

itself s. r. o., se sídlem Pálavské náměstí 434/11, Židenice, 628 00 Brno, IČO: 18826016 na 

výstavbu a provozování veřejného mobilního kluziště na Palackého náměstí v Ivančicích 

v období 29. 2. 2016 – 30. 4. 2016 formou finančního daru ve výši 200 000,- Kč a schvaluje 

příslušnou darovací smlouvu; hrazeno bude z rezervy zastupitelstva. 

 

12. 

Rozpočtové opatření 
 

Starosta předal slovo vedoucímu odboru plánovacího a finančního MěÚ Ivančice Ing. 

Ladislavu Peškovi, který objasnil jednotlivé body rozpočtového opatření. První bod je 

pozitivní, neboť se ušetřilo více finančních prostředků, než bylo plánováno. Proto se do 

rezervy zastupitelstva může zapojit částka ve výši 13 mil. Kč. Druhý bod je tabulka odboru 
investic, správy majetku a právního MěÚ Ivančice (OISMaP), ve které je uvedeno 

narozpočtování nových akcí, jako nákup multikáry na vodu, nákup kolového nakladače, 

oprava lávky přes řeku Jihlavu v Řeznovicích a oprava schodů na Malovansku „U šneka“.                                

U nákupu kolového nakladače se částka ještě zpřesnila na 1 500 tis. Kč. Rozdíl tvoří DPH. 

Třetí bod rozpočtového opatření je úprava splátky jistiny úvěru. Zde je podle dodatku č. 5 

úprava částky na 12 x 610 tis. Kč, což je splátka jistiny. V rozpočtu bylo počítáno se splátkou 

1 x 740 tis. Kč a 11 x 610 tis. Kč. Tímto krokem se šetří 130 tis. Kč, což je částka, o kterou se 
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navýšila rezerva zastupitelstva. Část 4) rozpočtového opatření tvoří prostředky na 

rekonstrukci mostu přes Jihlavu u Biskoupek, dochází k uvolnění částky 250 tis. z rezervy 

zastupitelstva. Bod 5) vychází ze schválení poskytnutí dotace Hasičskému záchrannému 

sboru, kterou zastupitelstvo v předešlém bodě schválilo, částka bude poskytnuto z rezervy na 

sport a ostatní sdružení. Podobně je to i v bodě 6), kdy je schválen dar z rezervy zastupitelstva 

jako příspěvek na mobilní kluziště. Bod č. 7) je převod prostředků z bytové správy na 

rekonstrukci dvou bytů na Palackého náměstí. Bod č. 8) je členský příspěvek do sdružení 

Energetické Třebíčsko. Dalším bodem rozpočtového opatření je projekt „Ukliďme Česko,“ na 

který byla vyčleněna částka 60 tis. Kč. Doplňující informace k některým bodům podal 

starosta města pan Buček. 

 
 

RO č. 3 - ke schválení na 2. VZM dne 18. 2. 2016 (v tis. Kč) 
 

 

1) Zapojení finančních prostředků z minulých let do rozpočtu dle již známé skutečnosti roku 2015 

ORJ Par Pol ORG Individuální text RU 2016 RO č. 3 Nová hodnota 

4  8115  Zapojení prostředků z předešlého roku 48 000,00 13 000,00 61 000,00 

4 6171 5901  Do rezervy zastupitelstva 5 452,50 13 000,00 18 452,50 

2) Tabulka OISMaP – narozpočtování nových akcí – viz. Příloha č. 2, tabulka OISMaP 

    Akce OISMaP  4 455,00  

4 6171 5901  Z rezervy zastupitelstva  -4 455,00 13 997,50 

3) Úprava splátky jistiny z úvěru u ČS – dle dodatku č. 5 

4  8124  
Uhrazené splátky dlouhodobých přijatých 

půjčených prostředků 
7 450,00 -130,00 7 320,00 

4 6171 5901  Do rezervy zastupitelstva 0,00 130,00 14 127,50 

    Celkem  0,00  

4) Narozpočtování prostředků na most v Biskoupkách (nerealizováno v roce 2015, přechází do roku 2016) 

4 2212 5321  
Finanční dar obci Biskoupky na most přes 

řeku Jihlavu 
 250,00  

4 6171 5901  Z rezervy zastupitelstva 0,00 -250,00 13 877,50 

    Celkem  0,00  

5) Poskytnutí dotace Hasičský záchranný sbor JmK – rekonstrukce topného systému 

999 5511 6359  
HZS JmK – na rekonstrukci topného 

systému 
 300,00 300,00 

999 34 5901  Z RS (rezerva na sport a ostatní sdružení) 1 944,50 -300,00 1 644,50 

    Celkem  0,00  

6) Poskytnutí finančního daru fy itslef,s.r.o. Pálavské nám. 4343/11, 628 00  Brno-Židenice, IČ: 18826016 

4 4319 5213  
Finanční dar – účelový, na zapůjčení 

mobilního kluziště 
 200,00 200,00 

4 6171 5901  Z rezervy zastupitelstva 0,00 -200,00 13 677,50 

    Celkem  0,00  
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Do následné diskuse se přihlásil Ing. Blatný s návrhem tento bod z jednání zastupitelstva 

vyřadit, že si není si jist, zda je tak nutné schválit toto rozpočtové opatření okamžitě a zda by 

nebylo možné odložit ho na další jednání zastupitelstva. Důvodem návrhu Ing. Blatného bylo 

rozšíření rozpočtového opatření o několik dalších bodů, ke kterým zastupitelé neobdrželi 

žádné materiály. Dále i přesto, že ještě není účetně ukončen rok 2015, počítá se již ze 

zapojením 13 mil. Kč z roku 2015. Další dotaz Ing. Blatného směřoval k tomu, proč se 

projednává dotace HZS JmK z rezervy na sport a ostatní sdružení až nyní, když všechna 

sdružení musela podávat své žádosti do konce měsíce listopadu 2015. Nechť se tyto 

prostředky uvolní z rezervy zastupitelstva. Starosta odpověděl, že žádost byla řádně v termínu 

podaná, rada města si chtěla před poskytnutím prostředků ověřit, na jaký účel budou 

prostředky poskytnuty. MUDr. Adam vysvětlil, že rozpočtové opatření je předkládáno 

v souladu s metodickým pokynem Ministerstva financí; je třeba ho schválit jako prostředek 

k uvolnění peněz, jestliže byly schváleny jednotlivé akce. Ing. Peška ještě doplnil, že 

dodatečné body rozpočtového opaření byly pouze ty, které zastupitelé během zasedání 

schválili. Ing. Feith řekl, že během období, kdy zastupitelé obdrželi materiály a kdy se koná 

zasedání zastupitelstva, vznikly nové skutečnosti, které měly dopad na obsah rozpočtového 

opatření. Závěrem starosta zopakoval, proč byly dodatečně zařazeny body rozpočtového 

opatření a diskusi uzavřel.  Ing. Krejčová přečetla doplněné body 7) – 10) rozpočtového 

opatření č. 3.   Nato bylo hlasováno o takto doplněném rozpočtovém opatření. 

 

Hlasování : Pro  11, proti    0, zdržel se 0         

Usnesení č. 10) Zastupitelstvo města Ivančice schvaluje rozpočtové opatření č. 3 na rok 2016 

dle předloženého návrhu Ing. Peškou. 

 

 

7) Převod prostředků z bytové správy na vytvoření dvou bytových jednotek 

10 6330 4131 523 Navýšení příjmu z bytové správy 0,00 661,40 661,40 

10 3612 6121  Vybudování dvou bytů 0,00 661,40 661,40 

8) Příspěvek na členství ve sdružení ENERGETICKÉ TŘEBÍČSKO 

4 3639 5222  
Za členství ve sdružení Energetické 

Třebíčsko 
 5,00 5,00 

4 6171 5901  Z rezervy zastupitelstva  -5,00 13 672,50 

    Celkem  0,00  

9) Projekt „Ukliďme Česko“ 

1 3745 5169  Na projekt „Ukliďme Česko“  60,00 60,00 

4 6171 5901  Z rezervy zastupitelstva  -60,00 13 612,50 

    Celkem  0,00  

10) Spoluúčast k dotacím z Ministerstva kultury na regeneraci památkové zóny 

555 3330 5223  
Na obnovu funkčnosti zvonů ve věži 

kostela 
 84,00 84,00 

555 3322 5171  
Oprava bašty v hradbách městského 

opevnění – ul Mlýnská 
 66,00 66,00 

4 6191 5901  Z rezervy zastupitelstva  -150 00 13  462,50 

    Celkem  0,00  
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13. 

Záměr výstavby v lokalitě Budkovice – Urbanistická studie 

„BUDKOVICE – DUHOVÁ POLE“ 
 

Město Ivančice obdrželo podání Ing. Zdeňka Franka, Bartoškova 102, Pustá Polom, 

zastoupeného Davidem Chudějem, ve kterém žádá o podporu jeho záměru výstavby v lokalitě 

Budkovice dle zpracované urbanistické studie „BUDKOVICE – DUHOVÁ POLE“. 

Urbanistická studie z roku 2006 řeší výstavbu bydlení + občanského vybavení a technické a 

dopravní infrastruktury na pozemku p.č. KN 1610/1, k.ú. Budkovice o výměře cca 25 ha 

zemědělské půdy vpravo od příjezdové komunikace do Budkovic za fotbalovým hřištěm. 

 

Vyjádření ORR – úřadu územního plánování 

k záměru výstavby v lokalitě Budkovice na pozemku p.č. KN 1610/1, k.ú. Budkovice – 

Urbanistická studie „BUDKOVICE - DUHOVÁ POLE“, investor Ing. Franek, Pustá Polom  

 

Doporučujeme zastupitelstvu tento záměr odmítnout, příp. nepodpořit z těchto důvodů: 

 

1. Záměr je umístěn mimo zastavěné území města. V obcích, které nemají vydán 

územní plán, lze umisťovat stavby pro bydlení pouze v zastavěném území města, 

příp. se souhlasem zastupitelstva na pozemcích, které mají se zastavěným územím 

společnou hranici, což v tomto případě není splněno 

2. Záměr není v souladu s koncepcí nově pořizovaného Územního plánu Ivančice - 

od roku 2011 je pořizován nový Územní plán Ivančice, v jehož zadání je mimo 

jiné stanoveno zachovat současný ráz města – urbanistickou koncepci, respektovat, 

příp. posílit centrum města, nové zastavitelné plochy navrhnout při respektování 

krajinného rázu.  

3. Pořizovací proces je v současné době ve fázi před veřejným projednáním 

upraveného návrhu ÚP a nelze do něho v této fázi přiřazovat jakékoliv nové 

zastavitelné plochy, natož v rozsahu více než 25 ha (tato možnost byla při 

projednávání návrhu zadání ÚP v r. 2011, následně při veřejném projednání 

Konceptu ÚP Ivančice v r. 2012 nebo při společném jednání o Konceptu ÚP 

Ivančice v r. 2014)  

4. Záměr výstavby předpokládá téměř v celé předkládané ploše zábor zemědělského 

půdního fondu – orné půdy s nejvyšším stupněm ochrany (I. a II. třída ochrany – 

v I. tř. ochrany téměř 87 % ); tento požadavek v současné době při vysokých 

nárocích na ochranu ZPF není pro orgán ochrany ZPF akceptovatelný    

 

V diskusi místostarosta Ing. Sládek sdělil, že záměr výstavby „DUHOVÁ POLE“ není 

v souladu s návrhem územního plánu.   

Dále MVDr. Šlapanský jako předseda Osadního výboru Budkovice řekl, že historie záměru 

výstavby je stará 8 – 10 let; navrhovatelé si nedali práci s přepracováním záměru, pouze 
změnili datum projektu. Argumentace je developerská a podle názoru MVDr. Šlapanského se 

v mezidobí nic nezměnilo. Jak dále řekl, systémově tento megalomanský projekt nezapadá do 

programu rozvoje města a jako s takovým by se s ním mělo zacházet - vzít ho na vědomí a 

dále nereagovat.  

Starosta požádal zástupce osadního výboru, aby své stanovisko postoupil stavebnímu úřadu. 

Místostarosta , Ing. Sládek  navrhl podpořit stanovisko stavebního úřadu. 
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Hlasování : Pro  11, proti    0, zdržel se  0        

Usnesení č. 11) Zastupitelstvo města Ivančice bere na vědomí předložený záměr investora na 

výstavbu v lokalitě Budkovice – Urbanistickou studii „BUDKOVICE – DUHOVÁ POLE“ 

s tím, že tento záměr nepodpoří a ukládá místostarostovi Jaroslavu Sojkovi v tomto smyslu 

vyrozumět investora. 

 

14. 

Poskytnutí veřejné finanční podpory a 

Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí dotace – Římskokatolická farnost 

Ivančice a Římskokatolická farnost Řeznovice 
 

V úvodu starosta řekl, že se jedná pouze o technickou záležitost, kdy finanční prostředky již 

byly schváleny na 6. zasedání zastupitelstva v roce 2015.  

Původní smlouva č. 02/2016 zahrnovala oba projekty a byla schválena zastupitelstvem dne 

14. 12. 2015 v bodě .č 22/ZM6.2, usnesení č. 50 na částku 78 000,- Kč. Z účetních důvodů 

požádal pan farář Mgr. Römer o vyhotovení dvou smluv pro jednotlivé farnosti, z toho pro 

farnost Ivančice  - 60 000,- Kč a po farnost Řeznovice – 18 000,- Kč. 

 

Hlasování : Pro 10, proti   0, zdržel se 1        

Usnesení č. 12) Zastupitelstvo města Ivančice schvaluje Veřejnoprávní smlouvu  č. 2/2016 o 

poskytnutí dotace ve výši 60 000,- Kč pro Římskokatolickou farnost Ivančice na opravu a 

doplnění zvonové stolice a restaurování historických zvonů ve věži kostela Nanebevzetí 

Panny Marie a dále Veřejnoprávní smlouvu č. 60/2016 o poskytnutí dotace ve výši 18 000,- 

Kč pro Římskokatolickou farnost Řeznovice na opravu a doplnění schodišťových zdí u vstupu 

do kostela sv. Patra a Pavla v Řeznovicích;                                  

zároveň se tímto ruší  bod č. 22/ZM6.2 v usnesení 50, z 6. veřejného zasedání zastupitelstva 

ze dne 14. 12. 2015.  

 

15. 

Spolupodíl a poskytnutí státní finanční podpory 

na regeneraci památkové zóny 
 

Komentář k bodu přednesl místostarosta pan Jaroslav Sojka. 

Město Ivančice žádalo pro regeneraci památkové zóny pro letošní rok příspěvek od 

ministerstva kultury na základě sedmi zpracovaných projektů. Čtyři projekty se týkaly objektů 

v majetku města, dva v majetku Římskokatolické farnosti Ivančice a jeden v majetku 

soukromé osoby paní V.  

Město předložilo projekty na objektech: Měšťanský dům Pánů z Lipé 196/6 oprava oken 

hlavní budovy a restaurování kamenných prvků na fasádě a v budově za 2 320 000,- Kč, 

Židovská synagoga, ulice Josefa Vávry mikropiloty a odstranění novodobého zastropení za 

6 200 000,- Kč a Mariánský sloup na Palackého náměstí za 496 000,- Kč.  

Projekt na opravu pískovcových prvků v exteriéru kostela Nanebevzetí Panny Marie za cenu 
240 000,- Kč a další na obnovu funkčnosti zvonů ve věži kostela Nanebevzetí Panny Marie za 

cenu 420 000,- Kč, oba byly podány Římskokatolickou farností v Ivančicích. 

Projekt opravy bašty u městských hradeb za cenu 1 000 000,- Kč byl podán soukromou 

osobou paní V; z toho je 666 000,-  Kč dotačně uznatelných nákladů. Rozhodnutím o 

poskytnutí státní finanční podpory z ministerstva kultury č.j. MK 7129/2016 OPP byla pro 

všechny projekty odsouhlasena částka 400 000,- Kč. 
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V souladu s podmínkami o využití státní finanční podpory stanovenými ministerstvem kultury 

a po zhodnocení nejefektivnějšího použití státní finanční podpory bylo Komisí pro regeneraci 

památkové zóny (zápis komise ze dne 9.2.2016) doporučeno, aby částka ve výši 215 000,- Kč 

byla použita na okna radnice a restaurování kamenných prvků na fasádě radnice. Radou města 

ze dne 10. 2. 2016, usnesení č. 23/R5, bylo doporučeno, aby zbytek dotace byl ve výši 

85 000,- Kč pro Římskokatolickou farnost na obnovu funkčnosti zvonů se spoluúčastí města 

ve výši 20% předpokládaných celkových nákladů, což činí 84 000,- Kč, a pro fyzickou osobu 

paní Vroeghovou na opravu bašty v hradbách městského opevnění na ulici Mlýnská ve výši 

100 000,-Kč se spoluúčastí města ve výši 10% předpokládaných celkových dotačně 

uznatelných nákladů, což činí 66 000,- Kč.     

Dofinancování a spoluúčasti města budou čerpány ze schváleného rozpočtu města OISMaP. 

Spoluúčast je daná na jednotlivé akce závaznými pravidly Ministerstva kultury ČR pro 

poskytování dotací. 

 

Ing. Blatný se zeptal, jakým způsobem je vypočítána spoluúčast města. Místostarosta p. Sojka 

uvedl jako příklad výpočtu projektu na obnovu funkčnosti zvonů. Celková částka nákladů na 

projekt je 420 tis. Kč a spoluúčast města činí 20% z celkových nákladů, takže 84 tis. Kč.  

 

Hlasování : Pro  11, proti  0, zdržel se 0         

Usnesení č. 13) Zastupitelstvo města Ivančice schvaluje využití prostředků, jež budou 

poskytnuty městu Ivančice dle rozhodnutí o poskytnutí státní finanční podpory z ministerstva 

kultury č.j. MK 7129/2016 OPP v částce 400 000,- Kč na regeneraci památkové zóny dle 

závazných pokynů ministerstva kultury ČR pro poskytování dotací.  
 

1. Ve výši 215 000,- Kč na opravu oken radnice a restaurování kamenných prvků na 

fasádě Měšťanského domu Pánů z Lipé 196/6 v majetku města.  
 

2. Ve výši 85 000,- Kč na obnovu funkčnosti zvonů ve věži kostela Nanebevzetí Panny 

Marie v majetku Římskokatolické farnosti Ivančice, se spoluúčastí města ve výši 

84 000,- Kč, což je 20% z celkových nákladů díla.  
 

3. Ve výši 100 000,- Kč na opravu bašty v hradbách městského opevnění na ulici 

Mlýnská v majetku fyzické osoby paní V, se spoluúčastí města ve výši 66 000,- Kč, 

což je 10% z celkových dotačně uznatelných nákladů díla.  

 

- 18.20 odešel Ing. Sládek 

 

16. 

Informace, Různé 

 
Starosta podal informaci o postupu jednání s TJ Sokol o převodu pozemků pod sportovní 

halou. Po třech letech jednání došlo se Sokolem Němčice ke shodě na kupní ceně - jednalo se 

o částku kolem cca 5 mil. Kč. To byla dojednaná cena celkem za pozemky pod halou i před 

halou. Zbýval poslední podpis zřizovatele TJ Sokol, tedy  České obce sokolské. Bohužel 
zástupce revizní komise přišel z názorem, že tyto pozemky pod halou a kurty by se daly 

využít developersky pro stavbu rodinných domků, neboť se nacházejí téměř v centru města. 

Společně se Sokolem Němčice nechali vypracovat ocenění, kde místní firma RUPOS 

stanovila tržní hodnotu pozemků pod halou a v jejím okolí na 12,5 mil. Kč, tj. 1 950 Kč/m
2; 

to 

je samozřejmě důvod k ukončení veškerých jednání o nabytí pozemků městem. Na pozemky 

je uzavřená nájemní smlouva, nájem je městem řádně placen.  
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Co se týče budování dalších sportovišť, bude se v pondělí jednat s firmou o zpracování 

základního projektu lokality „Réna“. V budoucnu by bylo možné využít prostředky, které by 

byly zbytečně vynaložené na nákup předražených pozemků pod sportovní halou, na 

vybudování nových sportovišť. Jakmile bude studie zpracovaná, bude předložená 

zastupitelům. Ing. Blatný se zeptal, zda nebude problém se vstupem do haly, když přestanou 

jednání se Sokolem o převodu pozemků. Starosta odpověděl, že jednání budou pokračovat. 

V současné době je na Sokolu Němčice, jaký k věci zaujme postoj. Město neporušilo žádnou 

dohodu ani smlouvu, aby mu mohlo být v přístupu do haly bráněno.  

 

Dále Ing. Blatný řekl, že je v zájmu všech pracovat na studii využití lokality „Réna“, protože 

je možné dosáhnout v rámci dotačních titulů na velké peníze. Jako příklad uvedl výstavbu 

nové haly v Tuřanech.  

 

Další dotaz Ing. Blatného směřoval na nově otevřenou prodejnu na Tesařově náměstí, kde 

budou v provozu veřejné toalety a čekárna. Starosta odpověděl, že se v současné době 

připravuje smlouva s provozovatelem. Zatím se jedná o zkušební provoz. Od 1. března nebo 

od 1. dubna by se město mělo podílet nějakou částkou na provozování těchto WC. Ty by měly 

být otevřeny od 6. 30 do 18. 30 v pracovní dny a v sobotu a neděli v době návštěv 

v nemocnici. Podobně otevřeno by mělo být i o svátcích. Poplatek by měl činit 5 Kč. Při 

vstupu do prodejny by pravá strana měla sloužit jako čekárna. 

 

Pan G se zeptal, zda by nebylo možné instalovat zábradlí kolem trávníku pří příchodu ke 

Gymnáziu na křižovatce ulic Oslavanská a Lány. Současný chodník kopíruje křižovatku, ale 

lidé a především studenti si krátí cestu přes trávník, kde je vyšlapaná cestička a nevypadá to 

pěkně. Starosta odpověděl, že je v plánu rekonstrukce parkoviště před objektem „Centrum“ a 

v souvislosti s tím by bylo možné vybudovat chodník, který by vedl v místech, kde je 

vyšlapaná cestička. MUDr. Adam doplnil, že to je potřeba t hlavně vyřešit z podhledu 

majetkoprávního.  

 

Další dotaz pana G směřoval k panelům, které se nachází na ul. mjr. Nováka. Starosta 

odpověděl, že město chce v letošním roce provádět rekonstrukci páteřních chodníků na 

sídliště a v rámci toho by došlo k likvidaci starých betonových šachet a dalších podobných 

objektů. Budou se budovat místa na kontejnery na tříděný odpad. Budou se budovat nová 

hnízda pro umístění popelnic u bytových domů. Odstraňují se nefunkční sušáky. Zároveň 

s tím chce město požádat zástupce jednotlivých společenství vlastníků o pomoc při zimní 

údržbě. Město by jednotlivým společenstvím vlastníků poskytlo košťata a posypový materiál 

a chtělo by, aby se občané podíleli na úklidu sněhu, případě posypu chodníků při náledí. 

 

Paní V se zeptala, jak vypadá výstavba kruhového objezdu na křižovatce ulice Tomáše 

Procházky a Oslavanské. A zda by nebylo možné nainstalovat zde a na ulici Na Brněnce 

alespoň semafory. Starosta odpověděl, že jsou dva druhy semaforů. Buď zpomalovací, které 

jsou nainstalované v Neslovicích, nebo normální. Policie ČR zpomalovací semafory 

nedoporučuje. Co se týče vybudování kruhových objezdů, město od tohoto záměru 

neupustilo. Zastupitelstvo města schválilo odkup domů, které by mohly do vybudování 

objezdu zasahovat. Je platné územní rozhodnutí jak na křižovatku u Besedního dumu, tak i na 

křižovatku U tří kohoutů. Chybí pouze prostředky ve výši cca 40 mil. Kč na vybudování 

objezdu. Jedná se o komunikaci, která patří kraji.  Město učinilo všechny potřebné kroky, 

včetně vypracování projektu, aby se kruhové objezdy mohly vybudovat.  

Dále paní V požádala město, zda by nebylo možné umístit více odpadkových košů na psí 

exkrementy.  
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Dále navrhla změnit obecně závaznou vyhlášku ohledně pohybu psů na území města, zda by 

nebylo možné, že by psi byli na volno a měli buď košík nebo vodítko. Nikde není výběh pro 

psy a všude je zakázáno volně psy pouštět; i psi se však musí proběhnout.  Starosta 

odpověděl, že vyhláška platí a je pouze na majitelích psů, jak mají pejsky vychované. Co se 

týče umístění odpadkových košů, požádal paní V, nechť dá na město podnět, kam by bylo 

třeba tyto koše umístit. Budou nainstalované cedule, aby si každý po svém pejskovi uklidil. 

Záměrem města je vybudovat v jedné části na Réně psí výběh, jak je to zvykem ve větších 

městech.   

Starosta rovněž zmínil otázku čipování psů. Na území města je velký počet psů, ale ne všichni 

majitelé za ně platí poplatek. Záměrem města je, že by čipy zakoupilo; po jejích aplikaci by 

bylo snadné majitele dohledat, protože čip by obsahoval jméno majitele a např. telefonní 

kontakt. 

 

- 19.45 odešel MUDr. Adam 

 

Dále p. V poděkovala za úpravy pozemků ve městě. Starosta odpověděl, že v minulosti se 

více budovalo, tak v současnosti je možné  dělat akce, které jsou zaměřeny na zlepšení 

prostředí v Ivančicích. 

 

17. 

zasedání Zastupitelstva města Ivančice konané dne 18. února 2016  

– rekapitulace usnesení: 
 

Usnesení č. 1) Zastupitelstvo města Ivančice určuje ověřovateli zápisu Ing. Jana Blatného a 

pana Rostislava Štorka. 
 

 

Usnesení č. 2) Zastupitelstvo města schvaluje program zasedání zastupitelstva. 
 

 

Usnesení č. 3) Zastupitelstvo města Ivančice schvaluje záměr vstupu města Ivančice do 

zájmového sdružení právnických osob ENERGETICKÉ TŘEBÍČSKO, IČ: 01325680 a 

ukládá starostovi p. Milanu Bučkovi podat neprodleně přihlášku do tohoto sdružení. 
 

 

Usnesení č. 4) Zastupitelstvo města Ivančice schvaluje poskytnutí finančního příspěvku Obci 

Biskoupky, se sídlem Biskoupky 40, IČO: 00637513 na opravu mostu přes řeku Jihlavu 

v katastrálním území Hrubšice, obec Ivančice, formou finančního daru ve výši 250 000,- Kč a 

schvaluje příslušnou darovací smlouvu; hrazeno bude z rezervy zastupitelstva z rozpočtu na 

rok 2016. 
 

 

Usnesení č. 5) Zastupitelstvo města Ivančice schvaluje Smlouvu o bezúplatném převodu 

vlastnického práva k nemovité věci s omezujícími podmínka č. BP – 16/022 – pozemek p. č. 

394/1265, ostatní plocha, o výměře 9 813 m
2
, v k. ú. Alexovice, kterou se pozemek převádí 

bezúplatně z vlastnictví České republiky do vlastnictví města Ivančice. 
 

 

Usnesení č. 6) Zastupitelstvo města Ivančice schvaluje záměr nabytí pozemku p. č. 394/8 – 

vodní plocha (koryto vodního toku). o výměře 495 m
2
, k.ú. Alexovice, od České republiky do 

vlastnictví města Ivančice a ukládá starostovi p. Milanu Bučkovi jednat v této věci s Úřadem 

pro zastupování státu ve věcech majetkových. 
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Usnesení č. 7) Zastupitelstvo města Ivančice bere na vědomí Akční plán města Ivančice na 

roky 2016 – 2017. 
 

Usnesení č. 8) Zastupitelstvo města Ivančice schvaluje poskytnutí dotace ve výši 300 000,- 

Kč příspěvkové organizaci ČR – Hasičský záchranný sbor Jihomoravského kraje na realizaci 

projektu „Požární stanice Ivančice – rekonstrukce otopného systému“ a veřejnoprávní 

smlouvu č. 57/2016 o poskytnutí dotace. 
 

 

Usnesení č. 9) Zastupitelstvo města Ivančice schvaluje poskytnutí finančního příspěvku firmě 

itself s. r. o., se sídlem Pálavské náměstí 434/11, Židenice, 628 00 Brno, IČO: 18826016 na 

výstavbu a provozování veřejného mobilního kluziště na Palackého náměstí v Ivančicích 

v období 29. 2. 2016 – 30. 4. 2016 formou finančního daru ve výši 200 000,- Kč a schvaluje 

příslušnou darovací smlouvu; hrazeno bude z rezervy zastupitelstva. 
 

 

Usnesení č. 10) Zastupitelstvo města Ivančice schvaluje rozpočtové opatření č. 3 na rok 2016 

dle předloženého návrhu Ing. Peškou. 
 

 

Usnesení č. 11) Zastupitelstvo města Ivančice bere na vědomí předložený záměr investora na 

výstavbu v lokalitě Budkovice – Urbanistickou studii „BUDKOVICE – DUHOVÁ POLE“ 

s tím, že tento záměr nepodpoří a ukládá místostarostovi Jaroslavu Sojkovi v tomto smyslu 

vyrozumět investora. 
 

 

Usnesení č. 12) Zastupitelstvo města Ivančice schvaluje Veřejnoprávní smlouvu  č. 2/2016 o 

poskytnutí dotace ve výši 60 000,- Kč pro Římskokatolickou farnost Ivančice na opravu a 

doplnění zvonové stolice a restaurování historických zvonů ve věži kostela Nanebevzetí 

Panny Marie a dále Veřejnoprávní smlouvu č. 60/2016 o poskytnutí dotace ve výši 18 000,- 

Kč pro Římskokatolickou farnost Řeznovice na opravu a doplnění schodišťových zdí u vstupu 

do kostela sv. Patra a Pavla v Řeznovicích, zároveň se tímto ruší  bod č. 22/ZM6.2 v usnesení          

č. 50, z 6. veřejného zasedání zastupitelstva ze dne 14. 12. 2015.  
 

 

Usnesení č. 13) Zastupitelstvo města Ivančice schvaluje využití prostředků, jež budou 

poskytnuty městu Ivančice dle rozhodnutí o poskytnutí státní finanční podpory z ministerstva 

kultury č.j. MK 7129/2016 OPP v částce 400 000,- Kč na regeneraci památkové zóny dle 

závazných pokynů ministerstva kultury ČR pro poskytování dotací.  
 

1. Ve výši 215 000,- Kč na opravu oken radnice a restaurování kamenných prvků na 

fasádě Měšťanského domu Pánů z Lipé 196/6 v majetku města.  
 

2. Ve výši 85 000,- Kč na obnovu funkčnosti zvonů ve věži kostela Nanebevzetí Panny 

Marie v majetku Římskokatolické farnosti Ivančice, se spoluúčastí města ve výši 

84 000,- Kč, což je 20% z celkových nákladů díla.  
 

3. Ve výši 100 000,- Kč na opravu bašty v hradbách městského opevnění na ulici 

Mlýnská v majetku fyzické osoby paní V, se spoluúčastí města ve výši 66 000,- Kč, 

což je 10% z celkových dotačně uznatelných nákladů díla.  
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14. 

Závěr 
 

Starosta poděkoval přítomným za účast a zakončil zasedání zastupitelstva v 19.00 hodin. 

 

V Ivančicích dne 18. února 2016 

 

 

 

 

              Milan Buček       Jaroslav Sojka 

                  starosta                   místostarosta 

 

 

 

 

 

             Ing. Jan Blatný              Rostislav Štork 

         ověřovatel                                                                       ověřovatel 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Ing. Ivana Krejčová 

Příloha: č. 1) prezenční listina 

              č. 2) tabulka OISMaP 

 

 


